
Grundejerforeningen Tingagervænget 

Referat - ordinær genealforsamling 28. juni 2021 

Generalforsamlingen blev afholdt kl. 19.30 i Mejdal-hallens lokaler. 

 

Formanden bød velkommen. Deltagende var: Fuldmagter var: 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virke i det forløbne år 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse, herunder forslag til anvendelse af evt. 

overskud. 

4. Fremlæggelse af budget for det kommende år til godkendelse, herunder fastlæggelse af kontingent 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

7. valg af revisor 

8. Eventuelt 

 

Ad 1: Valg af dirigent 

Leon Hyldgaard, nr 53 blev valgt som dirigent. Konstaterede herfter at forsamlingen var lovlig indvarslet. 

Ad 2: Bestyrelsens beretning  

Referat vedlagt. 

Forhold og foranstaltninger vedr. trafiksikkerhed blev drøftet.  

Efter dialog og tilsyn med myndigheder vurderes det at skiltning er tilstrækkelig. Opførsel af vejbump er 

derfor annulleret. Stensætning/ fartreducerende barrierer ved cykelstiers udgange ligger fortsat som en 

opgave. Vigtigt at hække mod vej holdes passende tilklippede. Opsætning af trafikspejle ved vejsving er en 

overvejelse. 

Beretning blev herefter godkendt uden yderligere kommentarer. 

Ad 3: Fremlæggelse af reviderede regnskab 

Regnskabet godkendt uden yderligere kommentarer. 

Ad 4: Fremlæggelse af budget  

Forsamlingen kommenterede på foreningens årlige underskud. Særligt i forhold til forventning om øgede 

vedligeholdsudgifter for vejanlæg indenfor en 5-10 årig periode. Etablering af ’en vejfond’ med 

tilsidesættelse af midler blev drøftet.  Forhøjelse af kontingent blev drøftet.  



Forsamlingen besluttede at kontingentet øges med 250 kr til 1.000 kr pr januar 2022. 

Budgettet blev herefter godkendt uden yderligere kommentarer. 

Ad 5: Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag modtaget. 

Ad. 6 Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Alle medlemmer af bestyrelsen er på valg hvert år. 

Alle medlemmer i bestyrelsen undtagen Vagn Olesen (nr. 10) er villige til genvalg. 

Stefan Olesen (Nr. 11) og Ole Zink (Nr. 35) havde på forhånd tilkendegivet at de gerne ville stille op. 

Herefter blev bestyrelsesmedlemmer genvalgt og Ole valgt til bestyrelsen og Stefan som suppleant. 

Bestyrelsen er herefter: 

 Bent Østergaard Hansen (Nr. 8) 

 Rasmus Nielsen (Nr 13.) 

 Niels Bjerre (Nr. 16) 

 Ander B.K. Hansen (Nr. 26) 

 Ole Zink (Nr. 35) 

 Stefan Olesen (Nr. 11) – suppleant. 

Ad 7. Valg af revisor 

Revisor Rasmus Rebbe genvalgt. 

Ad 8: Eventuelt 

Opsætning af lys på den anden sti? Tidligere drøftet og droppet pga. Økonomi. (50.000) 

Vintervedlighold. Sne dynges op de forkerte steder. Bestyrelsen retter kontakt til Kaj Bech. 

Sommerfest. Overvej at bruges foreningens midler som tilskud til årlige sommerfest – især ift børn. 

Pasning af græsarealer og pasning af stier ikke tilstrækkelig?. På grund af Corona (PGAC) har årlig fælles 

dage med vedligehold ikke været afholdt.  

 

Dirigent     Referent  

Leon Hyldgaard    Rasmus Nielsen 

 

 



 

 


